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Geachte, 
 
Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 
 
1. In de beantwoording van vraag 1 stelt het college dat het kloostercomplex 
in 2012 na de intakefase is afgevallen. De jaarrekening 2013 van de provincie 
die in het voorjaar de jaarrekening 2013- beweren dat het kloostercomplex in 
2012 is afgevallen?  
Antwoord: In 2012 zijn ambtelijk een aantal gespreken geweest met de 
gemeente. Uit de gesprekken werd duidelijk dat de gemeente een 
marktconsultatie uitvoerde om ideeën en potentiële kopers te vinden voor het 
complex. De marktconsultatie leverde 19 ideeën op die de gemeente ging 
uitwerken. Van ‘marktfalen’ was op dat moment geen sprake vandaar dat de 
provincie de intakefase heeft toen heeft afgerond. De label in de jaarrekening 
2013 duidt erop dat het complex niet verder is gekomen dan de intakefase. 
Voor de provincie was toen de intake afgerond c.q. afgesloten. 
 
2. Volgens de voortgangsrapportage van het ontwikkelbedrijf bij de begroting 
2015 is de status 'Intakefase afgerond'. Vreemd genoeg hebben alle andere 
complexen waarvan de intakefase is gepasseerd een ander label. Ook andere 
voortgangsrapportages kennen het label 'intakefase afgerond' bij geen enkel 
project.  
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Kan het college duidelijkheid verstrekken rondom de status 'intakefase 
afgerond' van klooster Groot Bijstervelt bij de begroting 2015? Wat was de 
uitkomst van de afronding van de intake? Waarom is er afgeweken van de 
reguliere labeling? 
Antwoord: De status ‘intakefase afgerond’ bij de begroting 2015 geeft aan dat 
het complex de intakefase heeft doorlopen en niet in de volgende fase is 
terechtgekomen. Zoals gemeld gaf de gemeente in 2012 aan dat zij een 
marktconsultatie uitvoerde op basis waarvan de intake voor de provincie 
afgerond c.q. afgesloten. Voortschrijdend inzicht in 2014 heeft ertoe geleid dat 
de labeling is aangepast, waarbij nu is aangegeven dat verzoeken tot 
participatie in de intake zijn afgerond en niet voor een vervolgfase in 
aanmerking komen. 
 
3. De PVV ontvangt graag alle documenten rondom de aanvraag, intake en 
besluitvorming van Groot Bijstervelt in het kader van de erfgoedcomplexen.  
Antwoord: Het verzoek om te kijken of het erfgoedcomplex Groot Bijstervelt 
onder te brengen is in het programma Grote erfgoedcomplexen dateert van 30 
juni 2011. GS hebben op 26 september ingestemd met een ambtelijk overleg 
hierover. De documenten zijn te vinden onder C 2047616 en zijn als bijlage 
meegestuurd. 
 
Via de voortgangsrapportages van het OB bent u op de hoogte van de fase 
waarin een verzoek tot participatie van de provincie via het investerings-
programma grote erfgoedcomplexen verkeerd. Pas wanneer een verzoek leidt 
tot een formele participatie in een verkenningsfase of projectfase leidt dat tot 
bestuurlijke besluitvorming in GS en PS. Zover is het verzoek van de gemeente 
aan de provincie om te participeren in de herontwikkeling Groot Bijstervelt niet 
gekomen.  
 
4. In de beantwoording van vraag 2 stelt het college dat zij de opvang van 
asielzoekers in een Brabants erfgoedcomplex niet uitsluit indien het past binnen 
de vastgestelde programmakaders en past binnen het ter plaatse geldende 
bestemmingsplan. Ondanks deze uitspraak van passendheid vond het college 
als autoriteit ruimte in Noord-Brabant  het niet vreemd dat ten behoeve van de 
huisvesting van asielzoekers in de voormalige Nassau Dietz kazerne in Budel 
(april 2014) de gemeente een tijdelijke ontheffing verleende om bewoning van 
het complex mogelijk te maken. Het ging dan weliswaar niet om een 
erfgoedcomplex, maar dit wekt op zijn minst de schijn dat dit principiële 
vraagstuk van passendheid toch niet zo principieel is voor het college als zij 
doet voorkomen. Is het college dan ook net als de PVV van mening dat de 
stellingname in de beantwoording op vraag twee slechts een wassen neus is 
gezien het college de kans in 2014 heeft laten lopen de gemeente aan te 
spreken op de planmatige passendheid van een complex? 
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Antwoord: Nee. Bij de opvang op de voormalige Nassau Dietz kazerne gaat 
het om een tijdelijk planologisch afwijkend gebruik. De gemeente is zelfstandig 
bevoegd om hiervoor ontheffing te verlenen op grond van de Wet algemene 
bepalingen omgevingsrecht en het Besluit omgevingsrecht. De Verordening 
ruimte is niet van toepassing op een dergelijke ontheffing. Als de gemeente 
gebruik maakt van deze bevoegdheid betreft deze ontheffing het planologisch 
kader en daarmee de (tijdelijke) planmatige passendheid. 
 
 
 
 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 
 
voorzitter, secretaris, 
 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk mw. ir. A.M. Burger 
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